

Many cathartics depend upon a quick action, that is only temporary relief; usually the results leave the organs in a worse condition than before.

Nature placed in this world certain vegetable matter to be used as a cathartic to correct certain troubles of mankind. BLISS NATIVE HERBS are the products of a close study of such ROOTS, BARKS and HERBS, which strengthen the organs that have been affected by such ailments as mentioned. Both the POWDER and TABLETS are put up in packages that retail for \$1.00. These packages contain 200 doses, enough to last the average family a year.

LOSS OF APPETITE

"I am glad to have the chance of adding my testimonial to the many others, to praise your wonderful remedy, Bliss Native Herbs Tablets. I was in bad health since a long time, and I was thin, I had no appetite and the little that I did eat would not digest. I tried several remedies but my health did not improve. I heard of Bliss Native Herbs Tablets, and I decided to try them. The first box did me so much good that I always keep some in the house, to take when I feel the least bit indisposed. I am fat now, and always have an appetite for my meals."

WILLIAM JAULIN, Buckland, Que.

PILES

"After suffering from piles for fifteen years, I thought I would never be cured. Hearing some say that persons had been cured of this disease, by taking Bliss Native Herbs Tablets, I resolved to try them. I found relief with the first doses, and now I am completely cured."

JULIEN ANGRIGNON,

Portage de la Nation, Que.

CONSTIPATION

"For years I suffered from dyspepsia, rheumatism and constipation. I often had headaches. After trying many remedies without result, your agent advised me to take Bliss Native Herbs, I took his advice and to-day I am well. I can eat well and can do my work, thanks to Bliss Native Herbs that I cannot recommend enough to families, it is a priceless remedy."

S. BUJEAULT, Thivierge, Que.

Beaucoup de cathartiques dépendent d'une action prompte, qui ne donne qu'un soulagement temporaire; ordinairement les résultats laissent les organes dans une condition pire qu'avant.

La nature a placé dans ce monde certains végétaux pour servir comme cathartiques pour corriger certains dérangements de l'humanité. Les HERBES INDIGÈNES de BLISS sont le produit d'une étude approfondie de telles RACINES, ÉCORCES et HERBES, qui renforcent les organes qui ont été affectés par les maladies mentionnées. La POUDRE et les TABLETTES sont mises en paquets qui se vendent en détail pour \$1.00. Ces paquets contiennent 200 doses, assez pour une famille

PERTE D'APPÉTIT

"Je suis content d'avoir l'occasion d'ajouter mon témoignage à ceux de beaucoup d'autres, pour louer votre merveilleux remède, les Tablettes Herbes Indigènes de Bliss. J'étais en mauvaise santé depuis longtemps et j'étais devenu maigre, je n'avais pas d'appétit et le peu que je mangeais digérait mal. J'essayai plusieurs remèdes sans que ma santé s'améliore. J'entendis parler des Tablettes Herbes Indigènes de Bliss, et je décidai de les essayer. La première boîte m'a fait tant de bien que j'en tiens toujours à la maison, pour en prendre quand je me sens le moins indisp. Je suis gras maintenant, et je mange avec bon appétit."

WILLIAM JAULIN, Buckland, Qué.

HÉMORRHOÏDES

"Après avoir souffert pendant quinze ans des hémorroïdes, je croyais ne jamais pouvoir me guérir. Ayant entendu parler que des personnes s'étaient guéries de cette maladie, en prenant des Tablettes Herbes Indigènes de Bliss, je résolus de les essayer. J'ai été soulagé dès les premières doses, et maintenant je suis complètement guéri."

JULIEN ANGRIGNON,

Portage de la Nation, Qué.

CONSTIPATION

"J'ai souffert pendant des années de dyspepsie, rhumatisme et constipation. J'avais souvent des maux de tête. Après avoir essayé plusieurs remèdes sans résultat, votre agent me conseilla de faire usage des Herbes Indigènes de Bliss, je suivis son conseil et aujourd'hui je suis bien, je peux manger et je peux faire mon ouvrage, grâce aux Herbes Indigènes de Bliss que je ne peux trop recommander dans les familles, c'est un remède sans pareil."

S. BUJEAULT, Thivierge, Qué.